
 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag d. 10. december  2019 16.30– 18.30 
 

Dagsorden 
Deltagere:  Bo Grønvall, Poul Friis Evald, Laila Hellesøe, Eva Nielsen, Rikke Jacobsen, Ann 

Lorenzen Petersen, Jesper Engelstad, Gitte Beier, Trine Petersen,  
  

Afbud fra: Nicole Haugaard Sørensen, Jesper Qvist, Nina Christensen 

_________________________________________________________________________  

 Skolen er vært ved en let julefrokost. Dagsordenen er tilpasset, at vi også har tid til at 

indtage maden i god ro og orden  

1.  Meddelelser   
a)  Formanden og bestyrelsen 
På landsmødet er der en tendens til, at folk siver, når der skal vælges og tages beslutninger. Fantastisk at 
være med. Bl.a et spændende oplæg om kommunikation skole/hjem. I mange tilfælde stresses forældre af 
uklar kommunikation og for megen info. 

  

b) Medarbejdere  
Det er december. Der er meget fokus på at tilrettelægge dagligdagen, så børnene kan være i det. 

 

c)   Elever  
Emil fra 9 B er valgt til sikkerhedsgruppen. 

Der arbejdes med at arrangere skolefest på mellemtrin og i udskoling  

 

d)   Skoleledelsen   
 Personalesituation.    

 Elevsituation.   

 Økonomi 

 Budget 2020  

 Forskningsprojekt i samarbejde med UC-syd 

 MUS 2020. jan – marts. TP tager dem alle  

  

2.   Antimobbestrategi 

Gennemgang af strategi herunder princip for anvendelse af mobil tlf. og tablets i skoletiden. Lever 

vi fortsat op til lovkrav og egen standard? 

Bilag vedhæftet: Antimobbestrategi og princip for mobil tlf. … 

Der er ikke umiddelbart ændringer. Vi tilføjer, at elevrådet er med i sikkerhedsudvalget og lader 

elevrådet gennemgå strategien. TP tager strategien med til næste elevråd. Tilføjer det relevante og 

forelægger strategien på næste bestyrelsesmøde. 

Mobil-princippet skal genopfriskes for personalet. Der er ikke ændringer pt. 

 

3.  Kommunikationspolitik 

Skal der justeres? 
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Efter en drøftelse af forskellen på information og kommunikation, er vi enige om, at ordlyden 

videreføres bortset fra fakta omkring kommunikationsplatform. 

Vi sender i videst mulig omfang informationer en gang ugentligt/ samle informationer for en uge ad 

gangen. Ledelsen vender tilbage, når vi har vendt fordele og udfordringer i teamene. 

Bilag vedhæftet  

 

4. Kommende møder       

Punkter til kommende møde: 

  

 Mødet flyttes til 7. januar. Dialogmødet d. 8. og dagsordenen hertil bliver fokuspkt. 

 Antimobbestrategien forelægges 

 Politikker og principper.    

5. Evt. 

  

  

6. Referatet godkendt   
  

    Trine 
 

 

 

 


